

**SYARAT KEMASUKAN KE PROGRAM PENGAJIAN DIPLOMA SEPARA MASA
UNIVERSITI TEKNIKAL MALAYSIA MELAKA (UTeM)**

<p>FAKULTI KEJURUTERAAN ELEKTRONIK DAN KEJURUTERAAN KOMPUTER - Diploma Kejuruteraan Elektronik</p> <p>FAKULTI KEJURUTERAAN ELEKTRIK - Diploma Kejuruteraan Elektrik</p> <p>FAKULTI KEJURUTERAAN MEKANIKAL - Diploma Kejuruteraan Mekanikal</p> <p>FAKULTI KEJURUTERAAN PEMBUATAN - Diploma Kejuruteraan Pembuatan</p>	<p align="center">SYARAT-SYARAT KHAS PROGRAM</p> <p>Memenuhi Syarat Am Universiti dengan mendapat sekurang-kurangnya LIMA (5) kepujian (GRED C) termasuk Bahasa Melayu dan dalam setiap mata pelajaran berikut: -</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics • Additional Mathematics • Physics; dan <p>Salah satu (1) daripada mata pelajaran sains, atau teknikal yang tidak dinyatakan di atas.</p> <p>ATAU</p> <p>Memenuhi Syarat Am Universiti dengan mendapat sekurang-kurangnya TIGA (3) kepujian (GRED C) termasuk Bahasa Melayu dan dalam setiap mata pelajaran berikut: -</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mathematics; dan <p>Salah satu (1) daripada mata pelajaran sains, atau teknikal yang tidak dinyatakan di atas.</p> <p>DAN</p> <p>Lulus sekurang-kurangnya (Gred E) dalam mata pelajaran Bahasa Inggeris.</p> <p>ATAU</p> <p>Lulus Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) atau setaraf dengan lulus dalam mata pelajaran Matematik, Bahasa Inggeris dan salah satu daripada mata pelajaran sains atau teknikal pada peringkat SPM.</p> <p>ATAU</p> <p>Lulus Sijil Kejuruteraan / Kejuruteraan Teknologi atau setaraf daripada institusi yang diiktiraf oleh Senat Universiti.</p> <p>ATAU</p> <p>Lulus Sijil Vokasional atau Sijil Kemahiran Malaysia Level 3 atau setaraf dengan 2 tahun pengalaman kerja.</p> <p>DAN</p> <p>Calon tidak rabun warna / buta warna dan tidak cacat anggota yang menyukarkan kerja amali.</p>
<p>FAKULTI TEKNOLOGI MAKLUMAT & KOMUNIKASI - Diploma Teknologi Maklumat & Komunikasi</p>	<p align="center">SYARAT-SYARAT KHAS PROGRAM</p> <p>Memenuhi Syarat Am Universiti dengan mendapat kepujian (GRED C) dalam mata pelajaran Mathematics dan TIGA (3) kepujian (GRED C) dalam mata pelajaran yang tidak dinyatakan di atas.</p> <p>ATAU</p>

	<p>Lulus Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) atau setaraf dengan mendapat kepujian (GRED C) dalam salah SATU (1) mata pelajaran yang mempunyai kelayakan setaraf; dan mendapat kepujian (GRED C) dalam mata pelajaran Mathematics di peringkat SPM atau setaraf.</p> <p>ATAU</p> <p>Lulus Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM) dengan mendapat gred Maqbul (lulus) dan kepujian (GRED C) dalam mata pelajaran Mathematics di peringkat SPM atau setaraf.</p> <p>ATAU</p> <p>Lulus Sijil Kemahiran Malaysia Level 3 dan mendapat kepujian (GRED C) dalam mata pelajaran Mathematics di peringkat SPM atau setaraf.</p> <p>DAN</p> <p>Lulus sekurang-kurangnya (Gred E) dalam mata pelajaran Bahasa Inggeris.</p>
--	--

- Bagi calon yang menggunakan pengiktirafan terhadap pengalaman terdahulu (APEL) sebagai laluan kemasukan ke program Diploma, calon haruslah berumur 20 tahun mulai 1hb Januari pada tahun permohonan, memiliki pengalaman kerja yang berkaitan dan lulus penilaian APEL. Persijilan APEL dipohon melalui MQA.